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Övrig fråga 1: 

Sara Pettigrew (MP) önskade att få information rutinmässigt om solceller och/eller ev annan 

möjlig miljöteknik vid genomförandebeslut i varje nyproduktionsprojekt. 

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

VD ges i uppdrag att hantera frågeställningen.  

Övrig fråga 2: 

Yvonne Fernell Ingelström (M) önskade att få information angående bolagets soliditet och 

räntekänslighet med tanke på de stora investeringsvolymerna. 

 

VD svarade att detta rapporteras vid nästa styrelsemöte i oktober i samband med rapporteringen 

för tertial 2.  

Övrig fråga 3: 

Yvonne Fernell Ingelström m.fl (M) och Stefan Svanström (KD) inlämnade en skrivelse angående 

Förekomst av brandfarlig fasadbeklädnad inom stadens bostadsbolag. I denna önskades 

sammanfattningsvis en redogörelse för hur Stockholmshem har inventerat sitt bestånd mot 

bakgrund av de risker och de fasad- och materialval som fanns i den olyckliga branden i Höghuset  

Grenfell Tower i London.  

 

Styrelsen för Stockholmshem beslutar följande: 

 

1. VD ges i uppdrag att besvara skrivelsen. 

 

§ 13 Mötets avslutande 

 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet: 

  

 

 Olle Torefeldt 

 

Justerat: 

 

 

Kadir Kasirga Björn Ljung 


